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Det må vera eit forslag som har komme frå turistnæringa, det er ikkje fyrste  gong eg har
høyrt om kor fint det ville vera med ei løype akkurat der.

Eg og eit par andre grunneigarar  er ikkje interessert i å få ei turløype og skiløype over det 
føreslegi arealet. 

Området er eit av dei siste utan vesentlege inngrep i nyare tid.
Derimot er det godt med forminne i området, deriblant den gamle stølsvegen som då vil bli 
øydelagt og kol-groper og dei gamle gruvene er og i nærleiken.
Me har allereie stølsvegar som er totalt øydelagt ved sykling, fri slepp tå sykling har vore 
svært 
øydeleggjande for stølsvegar og stigar, så no ska det vera fritt fram i eit nytt område.   

Etter mitt syn burde det heller vurderast å frede heile arealet mylje  Hyttun og Tuftebrue.

Så slik eg ser det kjem eg tel å motarbeide og nekte alle inngrep og tilrettelegging for ferdsel
inn i det foreslåtte området. 
Lat oss få ha eit område utan tilrettelegging og tekniske inngrep.
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